
ZAPISNIK 

z 3. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Bučna vas, ki je bila, dne 23. 2. 2023 v prostorih Krajevne 

skupnosti Bučna vas, s pričetkom ob 19 uri. 

 

Na seji so bili prisotni:  
- Milan Tramte, predsednik Sveta KS, 
- Tomaž Zoran, član Sveta KS, 
- Anton Papež, član Sveta KS, 
- Mojca Ljubi, članica Sveta KS, 
- Marija Debevec Rakoše, članica Sveta KS, 
- Darja Brudar, članica Sveta KS, 

- Rok Kekec, član Sveta KS 
 
Odsotnost na seji opravičila; 
- Silvo Mesojedec, član Sveta KS 
- Barbara Tolar, članica Sveta KS 
 

Sejo je vodil predsednik KS Bučna vas Milan Tramte po naslednjem dnevnem redu; 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika II seje 
3. Investicijsko vzdrževanje v cestno in javno razsvetljavo 
4. Preplastitve cest 
5. Predlogi razno/ prometna signalizacija 
6. Pregled stanja na projektih 
7. Eko otoki 
8. Projekt Igrišče Kamenje 
9. Podpora projektu »Prehod za pešce Adrijaničeva cesta« (g. Povh) 
10. Razpis za nakup 150m3 tamponskega matariala (0-32)  
11.   Razno 

 

 

K 1. točki dnevnega reda - Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
 

Predsednik sveta KS Bučna vas je ugotovil, da je na seji prisotnih sedem članov sveta, kar je več kot 
polovica zato je seja sklepčna. Z predlaganim dnevnim redom se strinjamo vsi prisotni. 

3. Seja Sveta KS Bučna vas je sklepčna. Sklep je bil sprejet soglasno. 

 

K 2. točki dnevnega reda - Potrditev zapisnika II seje 

Zapisnik II seje je bil soglasno potrjen s strani vseh na seji prisotnih svetnikov. 

 



K 3. točki dnevnega reda – investicijsko vzdrževanje v cestno in javno razsvetljavo 

Na podlagi poziva MO Novo mesto po predložitvi predlogov na področju cestne in javne 
razsvetljave sta bila dne 28.2.2023 (znotraj predpisanih rokov) g. Dular Milošu, ki znotraj MO Novo 
mesto deluje na tem področju posredovana dva predloga; 

Javna razsvetljava Gorenje kamence, ki obsega cca 10 luči, ter 
Javna razsvetljava Župnca (del), ki obsega namestitev 3 dodatne luči. 
 

K 4. točki dnevnega reda – Preplastitve cest 

Na podlagi zapisanih predlogov članov Sveta KS Bučna vas je bil na MO Novo mesto posredovani 
naslednji predlogi; 

Gorenje Kamenje (od eko otoka navzgor) 

Za ostale zapisane predloge je bilo ugotovljeno, da je preplastitev glede na planirana gradbena dela 
na posameznih odsekih trenutno nesmiselna. 

Odseki, na katerih so planirana gradbena dela: 

Potočna vas- Dolenje Kamence ( Pločnik ) 

Dolenje Kamence – Gorenje Kamence ( Vodovod ) 

Soglasno je bilo tudi ugotovljeno, da je rekonstrukcijo ceste Dolenje Kamence (od Uvoza iz 
Ljubljanske ceste)  smiselno izvesti po morebitnem opravljenem navozu materiala za potrebe 
izgradnje ŠRC Kamence. 

 

K 5. točki dnevnega reda - Predlogi razno/ prometna signalizacija 
 

Glede na ugotovitve članov Sveta KS Bučna vas so na področju prometne varnosti  nujno potrebni 
spodaj zapisani ukrepi, ki bodo poslani na MO Novo mesto; 

 

Tabla za označitev naselja Muhaber Ulica 

Cona 30 znak in slepa ulica Zobčeva ulica cela  

Ležeči policaj Križišče Muhaber- Žel. Proge 

Prehod za pešce Križišče Muhaber avtobusna p. 

Ležeč policaj  Dolenje kamence 3 G. dom 

Ležeč policaj  Dolenje kamence 14 

Avtobusna p.  Dolenje Kamence 3 

Avtobusna p. Muhaber- Potočna vas 

Ogledalo  Izvoz pokopališče D. Kamence 

Novi smerokazi Razcep Karteljevo- Kamenje 

Znak prepoved vožnje slepa 
ulica- Potrebna namestitev 

Dolenje kamenje 

Znak prednostna cesta 3* Gorenje kamenje 

 
Nujno potrebno je zmanjšanje hitrosti v okolici avtobusnih postaj na Dolenjih Kamencah ter 
Muhaber. V obeh primerih izstop in vstop na Mestni avtobus poteka direktno na vozno površino oz. 
iz nje.  



 

K 6. točki dnevnega reda – Pregled stanja na projektih 

Pločnik in javna razsvetljava Kamence; 
Trenutna nivelacija projekta naj bi bila po besedah g. Muc-a zaključena do konca meseca Marca 2023. 
G. Mucu je bil na njegov poziv posredovan kontakt stanovalcev na naslovu Dolenje Kamence 67. 
 
Varnostne kamere Potočna vas, Muhaber, Hudo; 
g. Dular klub podanemu terminskemu planu še ni podal odgovora glede izvedbe.  
 
Vodovod Gornje kamence; 
 S strani MO Novo mesto projekt vodi Urška Ožbolt.  
»Podpisana je pogodba z izvajalcem, rok za dokončanje je avgust 2023« 
 
Vodovod Daljni vrh  
Urška Ožbolt; Trenutno se vprašanja služnosti aktivno rešujejo, predvidoma bodo rešena do konca 
marca. 
 
Kanalizacija hudo; 
Tudi področje Kanalizacije Hudo vodi ga. Ožbolt, ki smo jo seznanili, da je lasnik/ lastnica parcele poleg 
železniške proge na Hudem Pripravljen-a na dogovor o odprodaji le te za potrebe umestitve čistilne 
naprave. 
Aglomeracije je predvidena za opremljanje, vendar ne pred 2025.  

 
K 7. točki dnevnega reda – Eko Otoki 

 
Tako na Komunalo Novo mesto ( Tina Potež) kakor tudi na MO Novo mesto (Urška Ožbolt ter Simona 
Pavlič)  je bil posredovan predlog glede Potrebnih ureditev Eko otokov.  
Na Komunalo smo naslovili vprašanje zakaj klub večkratnemu zagotovilu g. Murtiča v letu 2021 ter 
2022 še vedno niso realizirani predlogi preteklih let. Ga. Potež navaja, da imajo težave z razpoložljivimi 
sredstvi, saj je potrebna v vsaki KS opraviti nekaj del. 
Izpostavili smo Predvsem Področje Potočne vasi ter Muhaberja, za katere menimo, da bi le ti morali 
biti na prioritetni listi za ureditev (po modelu pri Gasilskem Domu na Dolenjih Kamencah) saj so izrazito 
podvrženi razmetavanju, premetavanju ter mešanju odpadkov. 

 
K 8. točki dnevnega reda – Projekt igrišče kamenje 

 
S strani dosedanjega predsednika ter sedanjega podpredsednika je bil predstavljeno trenutno stanje 
na igrišču Gorenje Kamenje. 
Slednji utemeljuje, da je predvidena višina sredstev (40.000€) utemeljena in namenjena izrecno 
nakupu materiala, potrebnega za izgradnjo pomožnega objekta  ob igrišču. 
V dopoldanskih urah dne 23.2.2023 sem opravil neformalni posvet Na MO Novo mesto glede 
postavitve pomožnega objekta. Po besedah za to področje pristojnih naj bi šlo za manjši objekt z leseno 
fasado vertikalnih linij dimenzij do (25m2). Objekt naj bi bil manjših dimenzij in namenjen izključno 
hrambi rekvizitov, nikakor ne »popivanju«, ki bi imelo za posledico zadrževanje na območju igrišča v 
večernih in nočnih urah kar lahko potencira vandalizem. 
Soglasno je potrjeno, da se izgradnja objekta podpre. Dimenzije objekta niso potrjene. Predlog bo na 
MO Novo mesto ga. Budja Posedovan, ko bo s strani g. Zorana pripravljena vsa potrebna 
dokumentacija, ki je zahtevana s strani MO Novo mesto. Le ta je natančno opredeljena; V zgoraj 
zapisanem delu g. Zoran dne 3.04.2023 zahteva dopolnitev zapisnika »Soglasno je bil sprejet sklep, da se 

v letošnjem letu pripravi dokumentacija za pridobitev gradbenega dovoljenja, pridobi gradbeno dovoljenje in 



izvede gradnja objekta okvirnih dimenzij 10x5m v sodelovanju s krajani v ocenjeni skupni vrednosti do 40.000 
EUR. 
 
Skladno z dogovorom z ga. Petro Budja je bil predlog za sofinanciranje razdeljen na dva dela in sicer na pripravo 
projektne dokumentacije za pridobitev gradbenega dovoljenja, naknadno po pridobitvi projektantske ocene 
vrednosti projekta se prijavi še izvedba projekta. 
 
Predlog za prijavo projekta za sofinanciranje priprave projektne dokumentacije je bil z moje strani pripravljen in 
poslan predsedniku KS, ki je v mailu z dne 23.3.2023 ob 20:06 odgovoril, da ga bo naslednji dan poslal na MONM 
ga. Petri Budja v odobritev. Po tem nisem dobil nobene zahteve več po dopolnitvi vloge zato sklepam, da je bila 
popolna.« 

 

 

 
https://www.novomesto.si/mma/-/2023021014375622/  
 
K 9. točki dnevnega reda - projektu »Prehod za pešce Adrijaničeva cesta« (g. Povh) 

 
S strani g. Povh Janeza je bila na KS Bučna vas naslovljena prošnja po podpori projekta izgradnje 
prehoda za pešce (vključno s semaforjem) čez Andrijaničevo cesto.  
Prehod za pešce bi bistveno pripomogel varnosti prečkanja ceste na tem delu. Znano dejstvo je, da na 
tem delu vozišče vsakodnevno nekontrolirano prečkajo Otroci ulice Ivane Oblak, Elizabete Soklič in 
Marije Tomšič n svoji poti v in iz OŠ Bršljin. 
Projekt je bil s strani KS Bučna vas že podrt v Mandatu prejšnjega sveta in ima podporo tudi od trenutno 
aktivnega sveta KS Bučna vas. 
 

K 10. točki dnevnega reda - razpis za nakup 150m3 tamponskega matariala (0-32) 
 
Glede na ocenjeno nabavno vrednost blaga bo KS Pridobila vsaj tri ponudbe za dobavo Materiala.  
Na podlagi ponudbe, ki bo najugodnejša bo ks sklenila dogovor o sukcesivni dobavi Tamponskega 
materiala. 
 

K 11. točki dnevnega reda – Razno 
 
/ 
 

Predsednik se je prisotnim zahvalil za sodelovanje na seji ter le-to zaključil ob 20:50 

uri. 

 

Zapisal:      

Milan Tramte        MilanTramte 

predsednik Sveta KS       predsednik Sveta KS 

https://www.novomesto.si/mma/-/2023021014375622/

